

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



240927 SDGF Styrelsemöte

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: 240927 SDGF Styrelsemöte.pdf

Storlek: 254773 byte

Hashvärde SHA256:

853b134ea44af9c7adc91d8b74bc3f2bac1e3674ea1b9123213022edb39466a7

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

JOHAN WIBERG

Signerat med BankID 2025-02-04 22:33 Ref: 0194d2e1-e540-72ce-96ef-14e7d3e87ce8

FREDRIK WIHLBORG

Signerat med BankID 2025-02-04 13:28 Ref: 0194d0ee-dfbc-74e7-a48c-12a674cd87fd

JOHN HALL MÄÄTTÄ

Signerat med BankID 2025-02-03 23:10 Ref: 0194cddd-ab43-7c49-841a-8c2a29784fa4

SDGF Styrelsemöte 240927

Närvarande Fredrik Wihlborg, Thérèse Thulin, Johan Wiberg, John Hall Määttä

Mötesordförande: Fredrik Wihlborg

Sekreterare: John Hall Määttä

Justerare: Johan Wiberg

Agenda

- FlipUp
- Investering i välgörenhetsevenet på Östra Ryd
- Toalettavtal
- Mailet
- Tjing

FlipUp

Vad tycker styrelsen om årets samarbete med FlipUp?

Synpunkter kring sändningen från Individuella SM

Nils på FlipUp har flaggat för att de behöver säkra en investering om 200.000:- för att göra en liknande livesändning nästa år. Genom annonsörer och oss.

Hur ställer sig styrelsen till att investera i livesändning av SM även nästa år?

Hur viktigt anser vi att övriga tävlingar filmas? Dvs ska vi lägga pengar på dessa eller lägga allt fokus på Individuella-SM?

Det är skillnad om produktionen säljs vidare till exempelvis Aftonbladet-play eller liknande eller om den "fastnar" på en Youtube-kanal. Går den vidare är förbundet inte omöjliga att investera mer, om inte bör vi hitta andra alternativ.

Styrelsen är mycket nöjd med den mindre produktionen på Junior-SM och tror att det formatet även skulle fungera på Individuella-SM. För att sänka omkostnader men ändå kunna leverera något kul till medlemmarna.

Styrelsen beslutar

att diskutera med Flip-Up om att hitta en lämplig nivå ekonomiskt och produktionsmässigt.

Välgörenhetsevent på Östra Ryd

Simon Östling i Östra Ryd planerar att genomföra ett välgörenhetsevent på sin bana tillsammans med ett gäng poddar. Simon kontaktade förbundet och undrade om vi skulle vara intresserade av att gå in som hålsponsor på detta event.

Eventet går ut på att de olika podd-paren spelar skins och det paren vinner skänks till välgörande ändamål.

Vi har diskuterat detta på Messenger innan mötet och kom vi fram till att vi var intresserade av att ställa upp som hålsponsor för de hålen som ännu inte var sålda och att vi inte ser några problem att andra aktörer kan köpa loss de hålen vi "säkrat" så länge vi får minst ett hål när eventet väl är.

Styrelsen beslutar

att köpa 6 hål men att andra aktörer kan köpa upp till 5 av dessa.

Toalett avtal

Det ligger på förslag hos PDGA att det ska bli någon form av krav på att det ska finnas toaletter i anknytning till tävlingar framöver. Om det kommer att röstas igenom eller inte och om det kommer påverka "international" direkt är saker vi i dagsläget inte vet om.

Vad vi vet idag är att det är från stad till stad och område till område dyrt att hyra in bajamajor till event. Så det är svårt att motivera inhyrning och därigenom säkerställa mer jämställda tävlingar. Detta kan vara en av sakerna som gör att vi har svårt att få fler tjejer ut och tävla.

Vi har fått in ett förslag på samarbete med en aktör.

Det känns rätt i tiden att titta på fler förslag och hur bra de täcker landen för att gå in i ett samarbete till nästa år där målsättningen är att våra medlemsföreningar kan hyra in toaletter och bajamajor till ett anständigt pris som inte äter upp hela budgeten. Bästa av allt var om de dessutom kunde erbjuda bra pris på halvpermanenta lösningar i områden där det saknas motionscentrum och liknande.

Styrelsen beslutar

att Fredrik ska titta på vilka olika alternativ kring toaletter som finns där ute.

Tjing

Fredrik har planerat in ett möte med Tjing.

Vad vill vi skicka med till diskussionen?

- Möjlighet att skicka pushnotiser till medlemmar i föreningarna Club.
- Möjlighet att kontrollera om spelaren är official eller inte vid anmälan till tävling.
- Bättre överblick som arrangör (och åskådare) Svårt idag när man inte kan se ALLA klasser på samma sida.
- Följa en spelare flera tävlingar. "prenumerera på tävlingar". Favorit.
- Push om att anmälan öppnar för en specifik tävling exempelvis.
- Prenumerera på pushar gällande banor.
- Star event, star players star courses.
- Paketera Lag tävlingar likt par för ett par år sen. Resulterar i mindre jobb för TD på plats och det skulle med största sannolikhet resultera i ett gäng LAG tävlingar och tourer runt om, likt par-tävlingar expolderat senaste åren sedan Tjing släppte par delen.
- Randomiserade Par via Tjing.
- IdrottOnline koppling till Tjing, 75000:- inkl. moms om förbundet hade ägt systemet hade det varit gratis.
- Clubs möjlighet att stämma av klubbbehörighet likt licensen. Antingen olika prisklasser eller stängd för folk utanför. Kolla alla klubbar man är med i.
- Antingen uppmanad att bli medlem, eller gästspel, x antal gästspel.
- LOK-stödet direkt via Tjing? Går det hand i hand med IdrottOnline APIerna?
- Hur får vi in barnen?
 - Förälderkonto?
 - utan mail? För juniorer som vill vara med första gången på barnevent. QR kod namn och personnummer.
 - styrelsen skickar med följande 1177 agera ombud
- epost utskick direkt via tjing.

Styrelsen beslutar

att Fredrik ska diskutera listan ovan tillsammans med Tjing och se vilka punkter som kan utvecklas fram till nästa år.

Fredrik Wihlborg

Johan Wiberg

John Hall Määttä